
 

Zápis č. 14/16/2007 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí, konaného 

v pondělí 10. 12. 2007 ve  sdruženém klubu Rabštejn v Kostelci nad Orlicí. 
 
Přítomni:   18 zastupitelů   
Omluveni:   3 zastupitelé  
Listina přítomných je založena u originálu zápisu.   

 
JEDNÁNÍ 

 
zastupitelstva města zahájila v 18:00 hodin starostka města Ing. Ivana Červinková, pozdravila všechny přítomné a 
konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelů města a zasedání je tedy schopné usnášení. 
Jednání bylo řádně a včas svoláno a jeho konání bylo dostatečným způsobem zveřejněno. 
 
Do pracovního předsednictva byli navrženi a jednomyslně schváleni:  
 
Ing. Ivana Červinková    - starostka 
Ing. Irena Weisserová    - místostarostka 
Ing. Mgr. Hynek Martinek, Ph. D.  - místostarosta 
Ing. Jan Volný     - tajemník 
 
Pracovní předsednictvo bylo schváleno jednomyslně přítomnými členy zastupitelstva města. 
Zapisovatelem byla jmenována Ivona Jasníková, referentka kanceláře tajemníka.  
 
Ověřovateli zápisu byli jmenováni: Mgr. Věra Žižková, Ing. Jiří Bartoš 
 
Do návrhové komise byli jmenováni: 
Ing. Jaroslav Kovaříček,CSc - předseda   
Ing. Jan Havránek               - člen 
Blanka Miklová                    - členka 
 
Návrhová komise byla schválena všemi přítomnými členy zastupitelstva. 
 
Program dnešního jednání je následující:  
1. Majetkové záležitosti města 
a) Prodej par. č. 2290/6 v kat. ú. Kostelec n/Orl. 
b) Prodej pozemku. par. č. 977/30 v kat. ú. Kostelecká Lhota 
c) Změna cen vodného a stočného v Kostelci nad Orlicí 
d) Schválení obecně závazné vyhlášky č. 1/2007 k místnímu poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 
e) Rozpočtové provizorium r. 2008 
f) Rozpočtové úpravy 
g) Stanovisko k výměníkovým stanicím 
h) Žádost nájemníků čp. 998, ul. Rudé armády o odkoupení bytů do osobního vlastnictví 
2. Zpráva o životním prostředí ve městě 
3. Zpráva o činnosti SK Rabštejn 
4. Různé  
a) Plán jednání ZM a RM na rok 2008 
b) Veřejné projednávání návrhu rekonstrukce centra města a kulturního zařízení Rabštejn 
c) Odpočinková místa v Kostelci nad Orlicí   
d) Informace k realizaci zklidňujících prvků na I/11 
e) Jednací řád zastupitelstva – změna organizace jednání a zápisů  
f) Informace o revizi dokumentů týkajících se ubytovny v Rokytnici v OH 
g)          Odměny zastupitelů  
h)          Odměny členům výborů  
i)           Dopis MUDr. Tomáše Mertlíka a Mgr. Marie Horákové 
 
 
Program jednání byl schválen všemi  přítomnými členy zastupitelstva.  



 

1. Majetkové záležitosti města - informaci podal p. Oldřich Luňáček,  referent odboru rozvoje a investic (viz 
předloha)  
 
a) Prodej par. č. 2290/6 v kat. ú. Kostelec n/Orl. 
Manželé Jindřich a Petra Fingerovi, bytem Hálkova 699, Kostelec n/Orl. požádali město o odkoupení  par. č. 
2290/6  o výměře 18 m2 , na kterém je umístěna  studna pro jejich RD v lokalitě u jatek.  
Dotazy: žádné 
 
 
b) Prodej pozemku. par. č. 977/30 v kat. ú. Kostelecká Lhota -  informaci podal p. Oldřich Luňáček, 
referent odbor rozvoje a investic (viz předloha) 
Chalupáři v chatové oblasti Kozodry  požádali město o odkoupení  pozemku par. č. 977/30 o výměře  19 m2 , na 
kterém je umístěna kopaná studna vybudovaná v r. 1978 na jejich náklady . Jednalo by se o odprodej pozemku 
jednomu vlastníkovi, a to p. Jaromíru Filipi , bytem Čapkovského 967/3 , Hradec Králové s tím, že ostatní 
odběratelé mají s žadatelem zřízené věcné břemeno na odběr užitkové vody.  
Dotazy: žádné 
 
 
c) Změna cen vodného a stočného v Kostelci nad Orlicí – informaci podal Ing. Petr Baše, vedoucí odboru 
rozvoje a investic (viz předloha) 
Nájemce městských vodovodních a kanalizačních sítí AQUA SERVIS, a.s. Rychnov nad Kněžnou předložila 
starostům jednotlivých obcí , v kterých má tyto sítě v nájmu, změnu cen vodného a stočného s platností od 1. 1. 
2008. U vodného se mění cena z 24,80Kč na 27,10 Kč (to je o 9,3%, resp. o 2,30 Kč) , u stočného z 23,70 Kč na 
28 Kč (to je o 18,1% resp. o 4,30 Kč). Důvodem zdražení z celkových 48,5 Kč na 55,10 Kč od 1.1.2008 (tj. o 
celkových 13,6%) je především změna výše DPH z 5 na 9 %, enormní nárůst cen vstupů u elektrické energie, 
trvalé snižování odběrů pitné vody (cca 2%), resp. vody odpadní (cca 6,5%) a zvýšené náklady na provoz čistíren 
odpadních vod (provoz nových lokalit). Důvodem je také valorizace nájemného a mezd a to pouze o 
předpokládanou inflaci. RM doporučuje ZM vzít na vědomí změnu cen vodného a stočného pro město Kostelec 
nad Orlicí a části města Kostelecká Lhota, Kozodry, Koryta. 
Dotazy: žádné 
 
 
d) Schválení obecně závazné vyhlášky č. 1/2007 k místnímu poplatku za provoz systému shromažďování, 
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů – informace podala vedoucí 
ekonomického odboru Ing. Miluše Černohousová (viz předloha a příloha) 
Město Kostelec nad Orlicí má Obecně závaznou vyhláškou č. 8/2005 zaveden místní poplatek za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů (dále jen místní poplatek 
za odpady). Na základě § 10b zákona č. 565/1990 Sb. o místních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů je 
potřeba stanovit sazbu místního poplatku za odpady pro rok 2008 na základě skutečných nákladů obce 
předchozího roku na sběr a svoz netříděného komunálního odpadu. Dále je navrhováno rozšířit skupinu osob, které 
jsou částečně nebo úplně osvobozeny od místního poplatku za odpady, o poplatníky – cizince s místem trvalého 
pobytu Rudé armády č. p. 1000 mající druh pobytu „Trvalý pobyt – cizinec“.  
Podle § 10b, odst. 3 zákona č. 565/1990 Sb. o místních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů je sazba místního 
poplatku za odpady tvořena zaprvé částkou až 250,-- Kč za osobu a kalendářní rok a zadruhé částkou stanovenou 
na základě skutečných nákladů obce předchozího roku na sběr a svoz netříděného komunálního odpadu až 250,-- 
Kč na osobu a kalendářní rok. První část sazby navrhujeme zachovat v maximální výši 250,-- Kč za osobu a 
kalendářní rok. Pro výpočet druhé části sazby byly zjištěny skutečné náklady města předchozího roku na sběr a 
svoz netříděného komunálního odpadu v celkové výši 1 866 551 Kč, které byly děleny počtem poplatníků k 
1.1.2007, tj. 6 293 osob. Výsledná částka 296,61 Kč však převyšuje výše uvedenou zákonnou hranici 250,-- Kč, 
proto navrhujeme stanovit druhou část sazby ve výši 250,-- Kč za osobu a kalendářní rok. Celková výše sazby 
místního poplatku za odpady na rok 2008 je navrhována ve výši 500,-- Kč za osobu a kalendářní rok, což odpovídá 
maximální zákonné výši sazby místního poplatku za odpady. 
Návrh osvobodit poplatníky - cizince s místem trvalého pobytu Rudé armády č. p. 1000 mající druh pobytu 
„Trvalý pobyt – cizinec“ se opírá o snahu zajistit co nejvyšší vymahatelnost místního poplatku za odpady. 
Cizincům, kteří jsou uvedeni v příloze, přiděluje trvalý pobyt cizinecká policie a dosud je na adrese Rudé armády 
č. p. 1000 hlášeno 13 osob, které pocházejí ze Súdánu, Somálska, Běloruska, Iráku, Ruska a Kuby. Správce 
místního poplatku je podle zákona č. 565/1990 Sb. o místních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů povinen 
zpoplatnit všechny osoby s trvalým pobytem v Kostelci nad Orlicí. Jelikož se správce poplatku domnívá, že tyto 



 

osoby se v místě trvalého pobytu nezdržují a že by bylo velmi problematické a nákladné dohledat osoby v ČR a 
vymoci poplatek, navrhuje osvobodit uvedené osoby od místního poplatku za odpady. Lze předpokládat, že částka, 
která by nebyla důsledkem osvobození tak malého počtu osob vybrána, se vyrovná nákladům, které by muselo 
město vynaložit na vymáhání poplatku. 
Dotazy: žádné 
  
 
e) Rozpočtové provizorium r. 2008 - informace podala vedoucí ekonomického odboru Ing. Miluše 
Černohousová (viz předloha) 
Rozpočet na rok 2008 je ve stádiu rozpracovanosti, a proto nebude schválen do 31.12.2007. Proto navrhuji schválit 
rozpočtové provizorium – bude stanoveno ve výši 1/12čerpání rozpočtu minulého roku, tj. roku 2007, v oblasti 
provozních nákladů za každý měsíc do doby schválení rozpočtu. Výdaje na dlouhodobý majetek mohou být 
pořízeny v případech pokračování započaté akci, na jejichž úhradu jsou zajištěny zdroje dotační, příp. nedočerpání 
zdrojů minulých let včetně fondů. 
Dotazy: žádné 
  
 
f) Rozpočtové úpravy - informace podala vedoucí ekonomického odboru Ing. Miluše Černohousová 
(viz příloha)  
navýšení  o  21 823,14 tis. Kč  -  příjmy  
navýšení  o  21 053,23 tis. Kč  -  výdaje  
celkové saldo přebytek úprav rozpočtu činí 769,91 tis. Kč 
Dotazy: žádné 
  
 
g) Stanovisko k výměníkovým stanicím - informace podala vedoucí ekonomického odboru Ing. Miluše 
Černohousová (viz předloha) 
EMO dostalo úkol od RM i ZM vypracovat stanovisko k vybudování výměníkových stanic. Dle průzkumu jak 
objednávek, projektu a dalších a hlavně podmínek, když se zpracovávala projektová dokumentace na tuto akci, 
byly navrhnuty 3 možné varianty. V této situaci se vybrala jediná , v té době, možná varianta z důvodů finančních. 
V příloze jsou stanoviska ředitele TS Ing. Hakena a p. Mohra, referenta EMO 
Dotazy: žádné 
 
h) Žádost nájemníků čp. 998, ul. Rudé armády o odkoupení bytů do osobního vlastnictví - informaci 
podal Ing. Petr Baše, vedoucí odboru rozvoje a investic 
 
1. Nájemníci bytového domu čp. 998 v ul. Rudé armády žádají dopisem ze dne 12.11.2007 radu města o 
odkoupení bytů do osobního vlastnictví všech současných nájemníků.  
2. Jedná se o další žádost nájemníků městských bytů v ul. Rudé armády o odkoupení bytů do osobního 
vlastnictví. Předchozí žádosti nájemníků bytových domů čp. 1103-1104 a čp. 1105-1106 byly RM a ZM 
neschváleny s odvoláním na koncepci zachování fondu bytů v majetku Města. 
3. Vzhledem k tomu, že se  BK v období mezi zasláním žádosti a jednáním RM nesešla, nebyla tato 
záležitost BK zatím projednána. Byla telefonicky konzultována s předsedou bytové komise, který doporučuje 
postupovat v souladu se schválenou koncepcí privatizace městského BF a v současnosti k  privatizaci č.p. 988 
nepřistupovat. Pokud RM bude vyžadovat vyjádření BK, doporučuje její předseda žádost postoupit na její 
prosincové jednání. 
Dotazy: žádné 
 
2. Zpráva o životním prostředí ve městě – informace podala pí Marcela Černohorská, referentka 
odboru rozvoje a investic (viz příloha) 
Dotazy: žádné 
3. Zpráva o činnosti SK Rabštejn – informace podal p. Václav Uhlíř, vedoucí Sdruženého klubu 
Rabštejn (viz příloha) 
Dotazy: žádné 
4. Různé  
a) Plán jednání ZM a RM na rok 2008  - informace podal tajemník MÚ Ing. Jan Volný (viz příloha)  
Dotazy: žádné 



 

b) Veřejné projednávání návrhu rekonstrukce centra města a kulturního zařízení Rabštejn – 
informace podala starostka Ing. Ivana Červinková 
Ve středu 12. prosince proběhne ve Sdruženém klubu Rabštejn veřejné projednávání návrhu rekonstrukce centra 
města a kulturního zařízení Rabštejn. Zahájení v 18 hodin. Informace o konání byly uveřejněny na plakátech, 
webových stránkách města a v hlášení městského rozhlasu. V pondělí 17. 12. 2007 proběhne v této věci 
mimořádné jednání zastupitelstva. 
Dotazy: žádné 
 
 
c) Odpočinková místa v Kostelci nad Orlicí - informace podala starostka Ing. Ivana Červinková Viz 
příloha) 
Dotazy: žádné 
 
 
d) Informace k realizaci zklidňujících prvků na I/11 – informace podal O. Luňáček, referent odboru 

rozvoje a investic (viz příloha) 
Práce na realizaci zklidňujících prvků na I/11 byly zahájeny v měsíci říjnu 2007. Jedná se o  9 prvků, 2 vjezdové 
brány, 7 prvků ostrůvků. Po realizaci bylo mělo dojít hlavně ke zvýšení bezpečnosti chodců. Pro přechod přes 
silnici budou vytvořeny středové ostrůvky, které zkrátí přechodovou trasu přes silnici (2x 3,5 m). Přechody budou 
osvětleny. Práce jsou z polovičky provedeny. Nyní z důvodu nástupu zimního období byly provedeny 
zabezpečovací práce a zakonzervování. Na jaře proběhne odfrézování 10 cm povrchu v úseku od Častolovic až ke 
kasárnám.  Dokončení prací se očekává do konce května. Postupně by mělo dojít k předláždění chodníků  
zámkovou dlažbou. V úseku od hřbitova ke kasárnám by měla vzniknout cyklopěší stezka.  Pro realizaci těchto 
projektů (chodníky atd.)  je nutné vytvořit zdroje v rozpočtu na rok 2008. 
Dotazy: žádné 
 
e) Jednací řád zastupitelstva – změna organizace jednání a zápisů  - informace podal tajemník MÚ 

Ing. Jan Volný (viz příloha)  
Dotazy: žádné 
 
f) Informace o revizi dokumentů týkajících se ubytovny v Rokytnici v OH 
Ing. Miroslav Matějus, předseda kontrolního výboru podal informaci o rozsáhlosti dokumentace. Možnosti 
kontrolního výboru sejít se jsou omezené. Materiály si členové výboru samostatně prostudují, poznatky budou 
během ledna sumarizovány a zpráva o revizi dokumentů bude podána na 1. jednání zastupitelstva v roce 2008 (tj. 
28. ledna 2008) 
Dotazy: žádné 
 
 
g)   Odměny zastupitelů – informace podal tajemník MÚ Ing. Jan Volný (viz předloha) 
Činnost zastupitelů je spojena s určitým stupněm odměňování, které je dané nařízením vlády ze dne 20. prosince 
2006, kterým se mění nařízení vlády č. 37/2003 Sb., o odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění 
pozdějších předpisů a jeho přílohou č. 1 v aktuálním znění. Měsíční odměna se odvíjí od činností zastupitele, 
možností rozpočtu a možností daných platnou legislativou.  
Jelikož zastupitelstvo města schválilo měsíční odměny pouze do konce roku 2007, je nutné schválit odměny v této 
výši i pro následující období, dokud nedojde ke změně nařízení vlády a tím i výší odměn.   
Dotazy: žádné 
 
 
h)   Odměny členům výborů -  informace podal tajemník MÚ Ing. Jan Volný (viz předloha) 
Vzhledem k tomu, že se blíží konec roku, předkládáme zastupitelstvu města ke schválení výše odměn členům 
výborů zastupitelstva města za jejich činnost v r. 2007. Odměny nenáleží členům zastupitelstva a zaměstnancům  
města. Navržené částky vycházejí z limitu maximální výše odměny 400,-- Kč/osoba. 
Dotazy: žádné    
 
i)     Dopis MUDr. Tomáše Mertlíka a Mgr. Marie Horákové (viz příloha) 
Dotazy: žádné 
 
 



 

Ing. Ivana Červinková požádala o slovo a podala vysvětlení k následujícímu:  
Informace a dotazy týkající se přeložky II/316, které byly obsaženy v dopisu petičního výboru U Váhy 1194-
1196.  
Tento dopis byl adresován některým zastupitelům. Obavy obyvatel z lokality Váha, že se již připravuje projektová 
dokumentace vznikly pravděpodobně při zaznamenání pohybu geometrů v lokalitě. Zaměřování bylo konáno 
v rámci zpracování dokumentace ke Studii proveditelnosti na akci II/316 - Kostelec nad Orlicí – přeložka silnice 
od křižovatky s ul. Tyršova po km 0,515“.  
 
 
 

 
 

Paní starostka otevřela diskusi k bodům jednání. 
 

DISKUSE 
 
Ing. Bartoš - Chtěl bych se svým diskusním příspěvkem vrátit k mimořádnému zasedání ZM Kostelec nad Orlicí 
ze dne 5.11.2007, které se týkalo problematiky ubytovny Rokytnice. Nebudu dlouho zdržovat, myslím, že mých 
pár minut bude dostatečně dlouhých jako reakce na tehdejší vystoupení pí starostky. 
  
 Pí starostka vylíčila anabázi ubytovny Rokytnice, ne však v celém svém rozsahu a hlavně ne pravdivě. 
Nejdříve bych uvedl na správnou míru některé informace a dále osvětlil svoje postupy. 
 
1) Je pravdou, že jsem dne 20.4.2005 nechal zaslat p. Božoňovi částku ve výši 518.000,- Kč i když datum 
splatnosti bylo 30.4. (nejzazší termín plnění bez následků) Postupoval jsem v souladu se smlouvou. Pokud si 
někdo myslí, že to bylo špatně, tak ať o tom rozhodne soud. Pokud ano, Božoň nám bude muset zaslané peníze 
vrátit. Pokud ne, zaplatíme ještě 6x tolik. 
2) Dále je pravda, že jsem podepsal za město dodatek, že ubytovna bude vybavena nábytkem. Bylo to z 
důvodu úspory DPH. Takto jsme měli platit pouze 5%, ne 19%. Hájil jsem zájmy města. Že tam nábytek nebyl, 
byla věc p. Božoně. 
3) Dne 13.4.2005 jsem převzal objekt v Rokytnici, avšak s připomínkami k závadám (rozbité okno, 
nefungující odpady apod.). 
Upozorňuji, že jsem měl mandát ve věci ubytovny jednat. 
 
Pí starostka vám na zmiňovaném zastupitelstvu dala k dispozici smlouvy a dodatky týkající se ubytovny. Když 
řekne rozmazané A, má říci i jasné B. Dle jejích slov jsem neplnil usnesení rady. To není pravda. Radě jsem jasně 
sdělil, že se ve věci nebudu dále angažovat a tudíž jsem žádné úkoly nemohl dostávat, pokud ano, splnil jsem je. 
Důvod, proč jsem se od věci distancoval je prostý. Již dříve vzala moji činnost do svých rukou pí starostka. Určitě 
jste nedostali mandátní smlouvu o zastupování města Kostelce nad Orlicí ve sporu s p. Božoněm. Na jejím základě 
město p. Valtrovi zaplatilo 185.000,- Kč, právnímu zástupci Božoně cca 150.000,- Kč. Celkem tedy cca 335.000,- 
Kč. Tuto smlouvu nejednomyslně schválila tehdejší Rada, zastupitelstvo z toho bylo vynecháno. Starostka měla 
mandát s JUDr. Valtrem jednat, tak jednala. Vůbec nikdo jí nevyčítá, že to bylo špatně (podotýkám, že od začátku 
jsem poukazoval na nereálnost obsahu smlouvy a zpochybňoval nezpůsobilou činnost JUDr. Valtra jako 
zmocněnce – není zapsán jako advokát v Advokátní komoře). 
 
Ptám se, jestli je diskreditací a útokem říci, že se dělá něco špatně. Pokud ano, tak se potom pí starostce hluboce 
omlouvám. To, co ale pí starostka uvedla do zápisu ZM dne 5.11. je naprosto nevhodné a absurdní (myslím tím 
poslední třetinu jejího vystoupení). Pořád se jí zřejmě jevím jako konkurent – naprosto zbytečně a že jsem si 
dovolil kandidovat na její post, protože v každém svém článku zaměřeném proti mně si neodpustí čtenářům a 
posluchačům připomenout, že bych byl tím špatným orgánem. Jiné vysvětlení pro to nemám. Hrabat se v něčem, 
co kdo za minulé vedení udělal dobře nebo špatně je zcela pod úroveň. Jak může pí starostka vůbec vyslovit, že jí 
věci začaly do sebe zapadat a že jsem si připravoval svoji samostatnou cestu. Nepochopil jsem to. To je prostě 
něco, co moje hlava nebere. Zřejmě patřím do nějakého ústavu s mentálním postižením.   
 
Vystoupení pí starostky bylo naprosto nechutné a pro mě ponižující. Kdybych dne 5.11. na zasedání byl, připadal 
bych si jako na inkvizičním soudu v dobách honu na čarodějnice. Jsem ochoten a nabízím pochybovačům i všem 
ostatním, že pokud chtějí znát o věci ubytovny Rokytnice více, řeknu jim podrobně vše od počátku až do 
současnosti.  



 

 
Paní starostko, 
to, co jste předvedla dne 5.11.2007 snižuje Vaši důstojnost a prestiž. Zatím jsem vše strávil bez zažívacích potíží, 
ale nemusí tomu tak být pořád. 
 
                                                                                             
Ing. Červinková – Zareaguji pouze stručně. Kauza, která se kolem ubytovny v Rokytnici projednává se řeší 
dlouhou dobu. Tuto záležitost jsem já neotevřela. Zastupitelstvo se jí zabývá a řeší ji poměrně dlouho.  Informace, 
které zazněly na zastupitelstvu 5. 11. 2007 byly všechny podloženy. Více se k tomu vyjadřovat nebudu. 
Zastupitelstvo pověřilo úkolem kontrolní výbor. Výbor  má provést revizi materiálů týkajících se celé kauzy a 
předložit ZM zprávu o výsledcích šetření. O výsledku bude podána zpráva na jednání zastupitelstva města 28. 
ledna 2008, tak jak zde uvedl předseda kontrolního výboru Ing. Miroslav Matějus. 
 
Protože nebylo dalších dotazů, starostka města Ing. Ivana Červinková ukončila diskusi a navrhla, aby se o usnesení 
hlasovalo jako o celku.   
Pro : 18 
Proti: 0 
Zdržel se: 0  
 
Poté předseda návrhové komise Ing. Jaroslav Kovaříček, CSc. přednesl návrh usnesení. 
 
 
 
Paní starostka poděkovala za účast a jednání ukončila v 19:24 hodin.  
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                            
                                                                                             Ing. Irena Weisserová 
                                                                                                                          místostarostka města 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 

USNESENÍ 
ze zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí 

konaného v pondělí 10. prosince  2007  ve Sdruženém klubu Rabštejn  v Kostelci nad Orlicí 
 
 
ZASTUPITELSTVO M ĚSTA 
 
1. souhlasí 
s navrhovanými změnami v organizaci jednání zastupitelstva a se změnami při pořizování zápisů z jednání 
zastupitelstva  
 
2. schvaluje 
a) sazbu místního poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů na rok 2008 ve výši 500,-- Kč za osobu a kalendářní rok. 
 
b) osvobození od místního poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů pro poplatníky – cizince s místem trvalého pobytu Rudé armády č. p. 1000 
mající druh pobytu „Trvalý pobyt – cizinec“.  
 
c) obecně závaznou vyhlášku č. 1/2007, kterou se mění a doplňuje vyhláška č. 8/2005 o místním poplatku za 
provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 
 
d) prodej pozemku par. č. 2290/6 / travní porost / o výměře  18 m2.  v kat. ú. Kostelec n/Orl. manželům Jindřichu 
a Petře Fingerovým , bytem Hálkova 699, Kostelec n/Orl. Záměr obce byl na veřejné desce zveřejněn od 26.9. do 
11.10.2007 za cenu 80 Kč/m2, cena celkem 1440,- Kč 
 
e)  prodej pozemku  par. č.977/30 / ostatní plocha, jiná plocha/ o výměře  19 m2 v kat. ú. Kostelecká Lhota p. 
Jaromíru Filipi, bytem Čajkovského 967/3, Hradec Králové 500 09 . Záměr obce byl na veřejné desce zveřejněn od 
26.9. do 11.10.2007 za cenu 50 Kč/m2, cena celkem 950,- Kč 
 
f)  rozpočtové provizorium na rok 2008 do doby schválení rozpočtu na tento rok. Provozní výdaje budou ve výši 
1/12 skutečnosti r. 2007 
 
g) úpravu rozpočtu: navýšení  o  21 823,14 tis. Kč v příjmové stránce a  21 053,23 tis. Kč ve výdajové stránce s 
tím, že celkové saldo přebytek úprav rozpočtu činí 769,91 tis. Kč 
 
h) Plán jednání RM a ZM na rok 2008 
 
i) měsíční odměny pro členy zastupitelstva města pro období od 1. 1. 2008 po dobu funkčního období zastupitelů, 
a to na základě nařízení vlády č. 37/2003 Sb., o odměňování za výkon funkce členům zastupitelstva ve znění 
pozdějších předpisů 
 
j)  roční odměny pro členy výborů zastupitelstva města za jejich činnost v r. 2007 dle předloženého návrhu 
 
3. neschvaluje  
prodej bytů v bytovém domě čp. 998 v ul. Rudé armády do osobního vlastnictví s odvoláním na koncepci 
zachování fondu bytů v majetku Města Kostelec nad Orlicí. 
 
4. bere na vědomí 
a) stanovisko k výměníkovým stanicím  
b) změnu cen vodného a stočného pro město Kostelec nad Orlicí a části města Kostelecká Lhota, Kozodry, Koryta 
c) Zprávu o životním prostředí ve městě 
d) Zprávu o činnosti SK Rabštejn  
e) informaci o konání veřejného projednávání návrhu rekonstrukce centra města a kulturního zařízení Rabštejn a 
informaci o konání mimořádného jednání ZM dne 17. 12. 2007 v této záležitosti 



 

f) informaci o realizaci zklidňujících prvků na silnici I/11 
g) informaci o instalaci nových a opravách stávajících odpočinkových  míst ve městě  
h) informaci o  průběhu revize dokumentů týkajících se ubytovny v Rokytnici v OH s tím, že zpráva o revizi bude 
podána na jednání ZM konaného dne 28. ledna 2008 
i) dopis  MUDr. Tomáše Mertlíka a Mgr. Marie Horákové ze dne 1. 11. 2007 
 
5. trvá 
na znění stanoviska zastupitelstva města  obsaženém v dopise ze dne 23. 10. 2007 adresovaném MUDr. Tomáši 
Mertlíkovi a Mgr. Marii Horákové 
 
 
Hlasování 
Pro : 18 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
 
 
         
                                                                                                
 
 
     

  Ing. Irena Weisserová 
    místostarostka města 

 
 
 
 
 
Ověřovatelé:   Mgr. Věra Žižková     ....................................................... 
 
 
 
                       Ing. Jiří Bartoš            ....................................................... 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala:  Ivona Jasníková 
V Kostelci nad Orlicí  10.12.2007 


